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CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

  Nr. 903/11.01.2023 

 

 

PROCES VERBAL 

 

încheiat astăzi, 20.12.2022,  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

Şedinţa ordinară a fost convocată de către domnul Mihai Lupu, Președinte al Consiliului Județean 

Constanța, pentru astăzi, 20.12.2022, ora 12.00,  în conformitate cu dispozițiile art.178 alin.(1), 179 alin.(1) 

şi (2) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare și în 

temeiul art.196 alin.(1) lit.b) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

  Ședința ordinară a fost convocată în baza Dispozițiilor președintelui Consiliului Județean Constanța 

nr.816/13.12.2022 și 819/19.12.2022, în sistem fizic, sala „Remus Opreanu” din cadrul Palatului 

Administrativ.  

 La sedinţă participă: domnul Mihai Lupu - Președinte al Consiliului Județean Constanța, domnul 

Stelian Gima - Vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Constanţa, domnul Petre Enciu - Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, doamna Nesrin Geafar - Secretar General al Județului Constanța,  consilierii 

judeţeni, directori ai direcțiilor și instituțiilor subordonate consiliului județean, mass media.  

 Lipsește domnul consilier județean Palaz Claudiu – Iorga. 

 

 

X 

 

Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre nr.301/02.11.2022 privind taxele speciale aferente activităților desfășurate pe linie 

de exivență a persoanelor și stare civilă de către Direcția Generală de Evidență a Persoanelor Constanța în 

anul 2023.                                                                                

                                                                       Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

2.Proiect de hotărâre nr.333/23.11.2022 privind stabilirea unor tarife, taxe și taxe speciale pentru anul 

2023. 

                                                                     Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

3.Proiect de hotărâre nr.351/12.12.2022 privind aprobarea Actului Adițional nr. 3 la Acordul de 

parteneriat între Agenția pentru Dezvoltare Regională Sud-Est și UAT Județul Constanța pentru proiectul 

„Sprijin la nivelul Regiunii Sud - Est pentru pregătirea de proiecte finanțate din perioada de programare 

2021-2027 pe domeniile: infrastructură rutieră de interes județean, inclusiv variante ocolitoare și/sau 

drumuri de legătură, infrastructură și servicii publice de turism, inclusiv obiectivele de patrimoniu cu 

potențial turistic, centre de agrement/baze turistice (tabere școlare)”. 

                                                                        Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 
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4.Proiect de hotărâre nr.352/12.12.2022 privind desemnarea administratorilor provizorii ai Regiei 

Autonome Județene de Drumuri și Poduri Constanța. 

                                                                     Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

5.Proiect de hotărâre nr.353/13.12.2022 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli și 

modificarea Listei de investiții ale Regiei Autonome Județene de Drumuri și Poduri Constanța pe anul 2022. 

                                                                     Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

6.Proiect de hotărâre nr.354/13.12.2022 privind numirea unor membri în Consiliul de administrație al 

Spitalului Clinic Județean de Urgență Sfântul Apostol Andrei Constanța. 

                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

7.Proiect de hotărâre nr.355/13.12.2022 privind numirea unor membri în Consiliul de administrație al 

Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. 

                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

8.Proiect de hotărâre nr.356/13.12.2022 privind suplimentarea numărului burselor de ajutor social pentru 

Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Delfinul Constanța, cu 4 burse, an școlar 2022-2023. 

                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

9.Proiect de hotărâre nr.357/13.12.2022 privind aprobarea contului de execuție al bugetului Județului 

Constanța și al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe trimestrul IV 2022. 

                                                                                      Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

10.Proiect de hotărâre nr.358/13.12.2022 privind asigurarea serviciilor de pază, monitorizare și 

intervenție pe anul 2023 pentru obiectivele aparținând Consiliului Județean Constanța de către Direcția de 

Pază a Județului Constanța. 

                                                                               Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

11.Proiect de hotărâre nr.359/13.12.2022 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din cadrul Direcției Generale de Evidență a Persoanelor Constanța începând cu 

data de 01.01.2023. 

                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

12.Proiect de hotărâre nr.360/13.12.2022 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean Constanța, începând 

cu 01.01.2023. 

                                                                                      Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

13.Proiect de hotărâre nr.361/13.12.2022 privind componența Echipei Intersectoriale Locale în domeniul 

prevenirii și combaterii exploatării copiilor prin muncă, a violenței asupra copilului și a violenței în familie. 

                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

14.Proiect de hotărâre nr.362/13.12.2022 privind aprobarea transmiterii unei solicitări Municipiului 

Constanța prin Consiliul Local pentru efectuarea demersurilor necesare privind trecerea bunului imobil 

Muzeul de Artă Populară, din domeniul public al UAT Municipiul Constanța în domeniul public al UAT 

Județul Constanța. 
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                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

15.Proiect de hotărâre nr.364/13.12.2022 privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

bun imobil identificat cu numărul cadastral 110525 din domeniul public al UAT Medgidia în domeniul 

public al Județului Constanța. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

16.Proiect de hotărâre nr.365/13.12.2022 privind aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul public al 

județului Constanța în domeniul privat al județului Constanța în vederea desființării bunurilor imobile și 

casării și valorificării bunurilor mobile. 

                                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

17.Proiect de hotărâre nr.366/13.12.2022 privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 

Judetului Constanta pe anul 2022. 

                                                               Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

18.Proiect de hotărâre nr.367/13.12.2022 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Direcței Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului, începând cu data de 01 ianuarie 2023. 

                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

19.Proiect de hotărâre nr.368/13.12.2022 privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Constanța nr.233/21.09.2022. 

                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

20.Proiect de hotărâre nr.369/13.12.2022 privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Constanța nr.234/21.09.2022. 

                                                            Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

21.Proiect de hotărâre nr.370/13.12.2022 privind aprobarea Protocolului de colaborare pentru realizarea 

serviciilor de urgență prin asigurarea funcționalității Punctului de Operare Aeromedicală SMURD 

Constanța. 

                                                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

22.Proiect de hotărâre nr.371/13.12.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza 

SF/DALI aferenți proiectului "Construirea și dotarea Teatrului pentru copii și tineret în cadrul Complexului 

Muzeal de Științe ale Naturii Constanța". 

                                                                   Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

23.Proiect de hotărâre nr.372/13.12.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza 

SF/DALI aferenți proiectului "Reabilitare Biblioteca Județeană I.N.Roman Constanța". 

                                                                   Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

24.Proiect de hotărâre nr.373/13.12.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza 

SF/DALI aferenți proiectului "Construire corp nou-Centru de diagnostic, tratament și cerecetare în Nutriție 

și Sănătate-Spitalul Clinic Județean de Urgență Sf. Apostol Andrei Constanța". 

                                                                   Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 
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25.Proiect de hotărâre nr.374/19.12.2022 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 

2022, de la Teatrul de Stat Constanța. 

 

                                                                   Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

26.Proiect de hotărâre nr.375/19.12.2022 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 

2022, de la Teatrul pentru Copii și Tineret Căluțul de mare” Constanța.                                                                      

                                                                   Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

27.Proiect de hotărâre nr.376/19.12.2022 privind privind actualizarea anexei nr.1 la HCJ 

nr.211/31.08.2022 si anexei nr.1 la HCJ nr.239/21.09.2022, pentru serviciul de transport public judetean de 

persoane prin curse regulate in judetul Constanta. 

                                                                                      Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

 

X 

 

 

Dl. Mihai Lupu: Bună ziua, stimați colegi! Declar deschisă ședința ordinară, în format fizic, a Consiliului 

Județean Constanța de astăzi, 20 decembrie 2022, convocată în baza Dispozițiilor nr. 816/13.12.2022 și 

819/19.12.2022. Dau cuvântul secretarului general al județului pentru a face prezența.  

D-na. Nesrin Geafar: Bună ziua! Sunt 36 de consilieri județeni prezenți.  

Dl. Mihai Lupu: Mulțumesc frumos, suntem în cvorum. Acum supun votului dumneavoastră ordinea de zi 

ce cuprinde aprobarea Procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Județean Constanța din data de 

22.11.2022, a Procesului - verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată în data de 09.12.2022 și a 

Procesului – verbal al ședinței extraordinare din data de 12.12.2022 și dezbaterea celor 26 de proiecte de 

hotărâre. Fac precizarea că ultimul punct de pe ordinea de zi l-am retras spre aprofundare dar toate detaliile, 

o să rog departamentele de specialitate, comisiilor, să pună la dispoziție toate elementele. Este un proiect 

foarte important, o să îl reluăm la sfârșit să vă explic despre ce este vorba, că anumite departamente nu au 

înțeles ele de ce trebuie să facă asta, dar asta este problema noastră internă. Așadar, supun votului 

dumneavoastră  

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

Dl. Mihai Lupu: Supun votului dumneavoastră, ordinea de zi.  

- Cine  este pentru? Abițneri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

Dl. Mihai Lupu: Înainte de a trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a ședinței 

de astăzi, dau cuvântul secretarului general al județului pentru a supune spre aprobare procesele - verbale 

ale ședințelor anterioare.  

D-na Nesrin Geafar: Supun la vot procesele - verbale: al ședinței ordinare din data de 22.11.2022, al 

ședinței extraordinare 09.12.2022 și al ședinței extraordinare din data de 12.12.2022.  

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

36 voturi pentru.  

 

Dl. Mihai Lupu: Mulțumesc frumos.  
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1. Proiect de hotărâre nr.301/02.11.2022 privind taxele speciale aferente activităților desfășurate pe linie 

de exivență a persoanelor și stare civilă de către Direcția Generală de Evidență a Persoanelor Constanța în 

anul 2023.                                                                                

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

                                                                        

Dl. Mihai Lupu: 
2.Proiect de hotărâre nr.333/23.11.2022 privind stabilirea unor tarife, taxe și taxe speciale pentru anul 

2023. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

                                                                     

Dl. Mihai Lupu: 
3.Proiect de hotărâre nr.351/12.12.2022 privind aprobarea Actului Adițional nr. 3 la Acordul de 

parteneriat între Agenția pentru Dezvoltare Regională Sud-Est și UAT Județul Constanța pentru proiectul 

„Sprijin la nivelul Regiunii Sud - Est pentru pregătirea de proiecte finanțate din perioada de programare 

2021-2027 pe domeniile: infrastructură rutieră de interes județean, inclusiv variante ocolitoare și/sau 

drumuri de legătură, infrastructură și servicii publice de turism, inclusiv obiectivele de patrimoniu cu 

potențial turistic, centre de agrement/baze turistice (tabere școlare)”. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
4.Proiect de hotărâre nr.352/12.12.2022 privind desemnarea administratorilor provizorii ai Regiei 

Autonome Județene de Drumuri și Poduri Constanța. 

 

Fac precizarea că aici vom vota deschis, deoarece doar prelungim acest mandat 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
5.Proiect de hotărâre nr.353/13.12.2022 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli și 

modificarea Listei de investiții ale Regiei Autonome Județene de Drumuri și Poduri Constanța pe anul 2022. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
6.Proiect de hotărâre nr.354/13.12.2022 privind numirea unor membri în Consiliul de administrație al 

Spitalului Clinic Județean de Urgență Sfântul Apostol Andrei Constanța. 

 

La aceste proiecte de hotărâre vă rog să nominalizați din partea fiecărei formațiuni politice câte o propunere, 

se vor nota pe buletinele de vot iar votul este secret. Rog secretariatul să vă explice că de fapt este o 
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completare a consiliului de administrație nu este alt consiliu de administrație, deoarece au fost demisii din 

consiliul de administrație, vă rog frumos.  

D-na Nesrin Geafar: Propunerile pentru acest proiect de hotărâre au fost: membru titulat domnul Caprinciu 

Stelică și membru supleant domnul Epure Petre. În cazul în care sunt alte nominlizări 

Dl. Răzvan Filipescu: Grupul PRO România are nominalizări, pe colegul nostru Vasile Rizea fiind și 

președintele Colegiului Farmaciștilor din Constanța.  

D-na Nesrin Geafar: La membru titular sau la membru supleant? 

Dl. Răzvan Filipescu: La membru titular, bineînțeles.  

D-na Nesrin Geafar: Multumesc. Deci, sunt două nominalizări la membru titular, domnul Caprinciu Stelică 

și domnul Rizea Vasile și la membru supleant domnul Epure Petre. 

Dl. Mihai Lupu: Rog colegii să întocmească buletine de vot și să explice procedura.  

La fel, următorul punct pe ordinea de zi, va fi pentru spital, privind numirea unor membri în Consiliul de 

administrație al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. 

Dacă sunteți de acord și dacă secretariatul spune că este Ok să pregătim buletinele de vot în așa fel încât să 

fie pregătite din timp. 

D-na Nesrin Geafar: La proiectul de hotărâre nr.355 nu este făcută nicio nominalizare până în prezent.  

Dl. Răzvan Filipescu: Aceeași nominalizare din partea Grupului PRO România, vă mulțumesc. 

D-na Adriana Gheorghe: Din partea Grupului PSD, domnul Dia Ionel.  

D-na Nesrin Geafar: Vă adresez rugămintea să-mi spuneți nominalizarea pentru membru titular sau pentru 

membru supleant. Sunt doi membri supleanți și un membru titular. Sunt trei membri, un membru titular și 

doi membri suplenți.  

D-na Adriana Gheorghe: La care proiect? 

Dl. Mihai Lupu: Este următorul proiect, doamna consilier. 

D-na Adriana Gheorghe: La titular îl propunem pe domnul Dia Ionel. 

Dl. Mihai Lupu: Mai sunt și alte propuneri? 

Dl. Enciu Petre: Din partea Grupului USR, o propunem pe doamna Semiran Abdurefi pentru rolul de 

membru titular în consiliul de administrație și pe domnul Cristian Bălașa pentru rolul de supleant, în 

consiliul de administrație la Spitalul de Pneumoftiziologie. 

D-na Nesrin Geafar: Până în prezent la proiectul de hotărâre 355 domnul Rizea Vasile pentru membru 

titular din partea PRO România, domnul Dia Ionel din partea PSD și doamna Semiran Abdurefi din partea 

formațiunii USR Plus și domnul Cristian Bălașa pentru membru supleant. Mai este necesară încă o 

nominalizare pentru încă un membru supleant. Vă adresez rugămintea să mai nominalizați un membru 

supleant. 

D-na Gianina Topolov: Mai facem noi o propunere, domnul Alexandru Dima.  

D-na Nesrin Geafar: Mulțumesc.  

Dl. Mihai Lupu: Se încercuiește votul pentru fiecare persoană în parte, da? Dacă este „DA”se votează 

pentru, dacă este „NU”se votează împotrivă. Dar este suficient doar o singură încercuire, nu și „Da” și 

„NU”, pe un singur candidat.  

Dacă nu mai sunt de votat, rog comisia de numărare să procedeze pentru primul punct. 

D-na Nesrin Geafar: Domnul Popa Liviu, domnul Ciobanu Cosmin, domnul Roșca Cristian Gelu, domnul 

Drăgan Leonard și domnul Senopol Virgil Cristian.  

La proiectul de hotărâre nr.354, domnul președinte mi-a adresat rugămintea să citesc eu procesul - verbal, 

propunerile au fost: domnul Caprinciu Stelică titular și domnul Rizea Vasile titular și domnul Epure Petre 

supleant. În urma numărării voturilor au rezultat 33 de voturi valabil exprimate, 3 voturi nule, 23 voturi 

valabil exprimate, domnul Caprinciu Stelică titular, 10 voturi pentru domnul Rizea Vasile și 23 voturi pentru 

domnul Epure Petre voturi pentru supleant. Nominalizările sunt: domnul Caprinciu Stelică titular și domnul 

Epure Petre supleant. Urmează ca domnul președinte să supună la vot proiectul nr.354 în integralitate. 
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Dl. Mihai Lupu:  Supun la vot în integralitate Proiectul de hotărâre nr.354/13.12.2022 privind numirea 

unor membri în Consiliul de administrație al Spitalului Clinic Județean de Urgență Sfântul Apostol Andrei 

Constanța. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: Vom trece la punctul 7 și primim buletinele de vot cu nominalizările făcute de 

dumneavoastră, aceeași procedură, vot pentru „DA” încercuirea acestuia, lăsarea liberă înseamnă vot anulat 

sau votarea ambelor „Da” și „Nu”, înseamnă vot anulat.  

 

7.Proiect de hotărâre nr.355/13.12.2022 privind numirea unor membri în Consiliul de administrație al 

Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. 

 

D-na Nesrin Geafar: Voi mai da citire odată, membrilor nominalizați: titular domnul Rizea Vasile de la 

PRO România, titular domnul Dia Ionel de la Partidul Social Democrat și titular doamna Semiran Abdurefi 

de la USR. Membri supleanți nominalizați: domnii Cristian Bălașa de la USR și domnul Alexandru Dima 

de la PNL, mulțumesc.  

                                                                                 

Dl. Mihai Lupu: 
8.Proiect de hotărâre nr.356/13.12.2022 privind suplimentarea numărului burselor de ajutor social pentru 

Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Delfinul Constanța, cu 4 burse, an școlar 2022-2023. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
9.Proiect de hotărâre nr.357/13.12.2022 privind aprobarea contului de execuție al bugetului Județului 

Constanța și al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe trimestrul IV 2022. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
10.Proiect de hotărâre nr.358/13.12.2022 privind asigurarea serviciilor de pază, monitorizare și 

intervenție pe anul 2023 pentru obiectivele aparținând Consiliului Județean Constanța de către Direcția de 

Pază a Județului Constanța. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

                                                  

Dl. Mihai Lupu: 
11.Proiect de hotărâre nr.359/13.12.2022 privind aprobarea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din cadrul Direcției Generale de Evidență a Persoanelor Constanța începând cu 

data de 01.01.2023. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 31 voturi pentru și 5 abțineri. 
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Dl. Mihai Lupu: 

12.Proiect de hotărâre nr.360/13.12.2022 privind aprobarea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean Constanța, începând 

cu 01.01.2023. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 31 voturi pentru și 5 abțineri. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
13.Proiect de hotărâre nr.361/13.12.2022 privind componența Echipei Intersectoriale Locale în domeniul 

prevenirii și combaterii exploatării copiilor prin muncă, a violenței asupra copilului și a violenței în familie. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

                                                                                 

Dl. Mihai Lupu: 
14.Proiect de hotărâre nr.362/13.12.2022 privind aprobarea transmiterii unei solicitări Municipiului 

Constanța prin Consiliul Local pentru efectuarea demersurilor necesare privind trecerea bunului imobil 

Muzeul de Artă Populară, din domeniul public al UAT Municipiul Constanța în domeniul public al UAT 

Județul Constanța. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

                                                                                 

Dl. Mihai Lupu: 
15.Proiect de hotărâre nr.364/13.12.2022 privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

bun imobil identificat cu numărul cadastral 110525 din domeniul public al UAT Medgidia în domeniul 

public al Județului Constanța. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
16.Proiect de hotărâre nr.365/13.12.2022 privind aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul public al 

județului Constanța în domeniul privat al județului Constanța în vederea desființării bunurilor imobile și 

casării și valorificării bunurilor mobile. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

                                                               

 

Dl. Mihai Lupu: 
17.Proiect de hotărâre nr.366/13.12.2022 privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 

Judetului Constanta pe anul 2022. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

                                                                

 

Dl. Mihai Lupu: 
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18.Proiect de hotărâre nr.367/13.12.2022 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici 

și personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Direcței Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului, începând cu data de 01 ianuarie 2023. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 31 voturi pentru și 5 abțineri. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
19.Proiect de hotărâre nr.368/13.12.2022 privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Constanța nr.233/21.09.2022. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
20.Proiect de hotărâre nr.369/13.12.2022 privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Constanța nr.234/21.09.2022. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
21.Proiect de hotărâre nr.370/13.12.2022 privind aprobarea Protocolului de colaborare pentru realizarea 

serviciilor de urgență prin asigurarea funcționalității Punctului de Operare Aeromedicală SMURD 

Constanța. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
22.Proiect de hotărâre nr.371/13.12.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza 

SF/DALI aferenți proiectului "Construirea și dotarea Teatrului pentru copii și tineret în cadrul Complexului 

Muzeal de Științe ale Naturii Constanța". 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
23.Proiect de hotărâre nr.372/13.12.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza 

SF/DALI aferenți proiectului "Reabilitare Biblioteca Județeană I.N.Roman Constanța". 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

                                                                    

Dl. Mihai Lupu: 
24.Proiect de hotărâre nr.373/13.12.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza 

SF/DALI aferenți proiectului "Construire corp nou-Centru de diagnostic, tratament și cerecetare în Nutriție 

și Sănătate-Spitalul Clinic Județean de Urgență Sf. Apostol Andrei Constanța". 
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- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
25.Proiect de hotărâre nr.374/19.12.2022 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 

2022, de la Teatrul de Stat Constanța. 

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: 
26.Proiect de hotărâre nr.375/19.12.2022 privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 

2022, de la Teatrul pentru Copii și Tineret Căluțul de mare” Constanța.  

- Cine  este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Mihai Lupu: Proiectul nr.27 a fost retras, exact cum v-am spus, a fost retras de pe ordinea de zi pentru 

aprofundare și fundamentare din partea aparatului de specialitate, a tuturor elementelor care stau la baza 

reglementării. Ideea este în felul următor și am spus-o de la început și o spun, noi am delegat serviciul de 

transport la ofertele anului trecut, am făcut selecție de oferte care motorina era 5,50 lei și acum este aproape 

8 lei, 7 lei și ceva. De asemenea, de la 1 ianuarie, salariul minim va fi de 3000 lei, obligatoriu și aici. De 

asemenea trebuie să ținem cont că inflația este în jur de 15%. Toți transportatorii ne-au notificat și ne-au 

spus, există și o prevedere clară în contractul de delegare a serviciului, deși unii spun că nu avem voie să 

majorăm, există și reglementări legale ale statului român să majorăm tarifele, riscăm ca noi, dacă nu 

majorăm aceste tarife, să nu avem delegat serviciul de transport în ianuarie.  

De ce este urgent, pentru că am avut colegi care mi-au pus întrebarea asta, perioada de mobilizare 

dată după semnarea contractului a fost de 3 luni de zile, care se finalizează la 31 decembrie. Riscul major 

dacă nu vom asigura aceste condiții de la 1 ianuarie este să nu putem să delegăm serviciul de transport. Ca 

atare, o să vă rog frumos să cereți toate lămuririle și le veți primi în integralitatea lor, cu toate reglementările 

legale, cu toate prevederile leagale în așa fel să fundamentăm acest proiect de hotărâre. El va fi convocat 

pentru data de joi, online, cu rugăminte ca dumneavoastră, deși ne apropiem cu pași repezi de sărbători, să 

dați curs acestui proiect de hotărâre, de altfel foarte important. Cu o precizare foarte clară, chiar cu aceste 

precizări, majorate, deși nu sunt substanțiale, prețul actual va scădea, care este practicat astăzi.  

Deci, toate tarifele de la 1 ianuarie vor scădea față de prețurile actuale, într-o simulare și încă o 

precizare, nu aparatul de specialitate a fundamentat aceste solicitări, firma consultantă a fundamentat din 

toate punctele de vedere și tehnic și economic. Mai devreme ar fi fost pus la dispoziția dumneavoastră, acest 

proiect, abia alaltăieri a venit pe masa noastră. Am înțeles că sunt anumite întrebări, anumite clarificări, vă 

rog frumos să le cereți în așa fel încât să dăm un vot în cunoșință de cauză despre acest proiect de hotărâre.  

Revenim la proiectul respectiv, ca să putem să finalizăm această ședință.  

 

D-na Nesrin Geafar: Au fost repartizate buletinele de vot, urmează să facem aceeași procedură de vot 

pentru Proiectul de hotărâre nr.355 privind numirea unor membri în Consiliul de administrație al 

Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. Nominalizările au fost: domnul Rizea Vasile, domnul Dia 

Ionel și doamna Semiran Abdurefi pentru membru titular și domnul Cristian Bălașa și domnul Dima 

Alexandru pentru supleant.  
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Dl. Mihai Lupu: Rog comisia să procedeze la numărarea voturilor. Până când se finalizează numărătoarea, 

vreau în primul rând să vă mulțumesc pentru activitatea dumneavoastră în acest an. Nu toate lucrurile sunt 

perfecte, nu toate lucrurile s-au întâmplat așa cum am fi vrut noi dar apreciez enorm de mult munca 

dumneavoastră, pentru că fără dumneavoastră, fără votul dumneavoastră, fără obiecțiunile dumneavoastră, 

fără amendamentele dumneavoastră n-am fi putut să facem această muncă și să o facem în folosul 

oamenilor. Fiecare dintre dumneavoastră reprezentați formațiuni politice, oameni care v-au trimis în acest 

consiliu județean și sigur că vreți să ieșiți cu proiectele cele mai viabile și care să se implementeze cât mai 

repede și eu îmi doresc acest lucru ca și dumneavoastră.  

 Am atins câteva obiective în anul acesta, care, zic eu, vorbim de drumuri, vorbim de obiectivele 

culturale. Partea culturală, am văzut că instituțiile deja au început să aibă succes și aici în Constanța și nu 

numai, vorbim de Teatrul „Căluțul de mare”, vorbim de Centrul „Teodor T. Burada”, artiștii care produc un 

act artistic acolo. Ca atare, aș vrea ca la anul când vom analiza bugetul, pentru că este un mijloc de educație, 

să putem să ne aplecăm mai mult asupra acestor proiecte. Am cerut ca instituțiile respective să vină cu un 

calendar al evenimentelor care să fie și bugetate sau în anumite zone să mergem pe parteneriate culturale 

care, practic, au un succes enorm în alte zone numai la noi nu.  

 De asemenea, vreau ca acel proiect inițiat de colegii de la USR cu acel contract social să îl și gândim, 

să-l și bugetăm în așa fel încât să nu ne trezim că nu este fundamentat ca lumea. 

 Cît privește construcțiile, cred că anul viitor va fi un an hotărâtor pentru noi și vă împărtășesc că 

partea de sănătate mă îngrijorează cel mai mult. Așteptăm cu nerăbdare până la sfârșitul anului hotărârea de 

guvern care să incudă unul din obiectivele de sănătate propuse, sunt 4 din partea noastră și unul al primăriei. 

Pe lista de finanțare prin PNRR, sigur că noi am căutat să vedem și împreună cu dumneavoastră să găsim 

toate pârghiile determinante.  

 Nu vă ascund că am avut o audiență extraordinar de bună și fructuoasă cu ministrul sănătății care, 

vă rog să-i transmiteți mulțumirile mele și acolo, este o doamnă extraordinară, directoarea economică, 

doamna Bumbac și iară vă rog să îi transmiteți mulțumirile mele, au fost niște oameni minunați și ne-au și 

sfătuit cam care sunt traseele și ce ar fi mai bine să alegem.  

 Sigur, este foarte greu să alegem între viață și moarte. Sunt subiecte cronice, vorbim aici de copiii 

care se nasc și nu avem un spital specializat de pediatrie și lucrul ăsta ne îngrijorează cel mai mult. De 

asemenea, nu avem un spital specializat pe oncologie.  

 Dumneavoastră și noi toți împreună am aprobat niște indicatori, niște studii de fezabilitate și, aici, 

nu știu, s-ar putea să fiu interpretat greșit dar totuși, dacă celelalte spitale pot fi adaptate pe partea de 

oncologie și sunt convins că vom găsi soluții, partea de spitalul pentru copiii care este investiția cea mai 

mare cred că trebuie să fie o prioritate, le-am prioritizat în acest sens.  

 Nu mai departe de acest subiect, în continuare actualizăm studiul de fezabilitate și proiectul tehnic 

pentru spitalul județean, avem o temă de proiectare și aici o să discutăm și cu colegii toți să vedem ce vom 

face ce traiect să dăm SOTRM-ului, spitalului de oase care a ajuns o ruină, nu mai comentăm de ce ajuns, 

dar va trebui să ne gândim împreună și accept orice propunere de la dumneavoastră, oricine vine cu un 

proiect. Noi, am căutat cu arhitecții să facem un studiu să putem să venim să îl și punem în operă într-o 

perspectivă nu îndepărtată, mai ales, acolo trebuie clar curățat tot și refăcut în totalitate.  

 Am avut expertize nenumărate dar, iată că am ajuns astăzi la o experiză cu privire la Teatrul de vară 

Mamaia, cu anumite lucrări de consolidare putem să îl aducem la un standard extraordinar de bine dotat și 

funcțional și atunci în priectul de buget se vor regăsi sumele aferente acolo. Mai ales că o să vă cer și 

dumneavoastră părerea și dacă veți fi de acord, vom face demersul ăsta să ne propunem să organizăm și 

Festivalul Mamaia, pentru că este vorba de obrazul consiliului județean. Nu am făcut acest lucru pentru că 

am fost în evaluarea drepturilor noastre, el aparține de drept consiliului județean, acest festival și atunci 

trebuie făcută evaluarea siglei și nu numai atât. În așa fel încât sunt discuții ample și cu Televiziunea română 

și cu Sanremo pentru un parteneriat, să devină Festivalul Mamaia un parteneriat cu italienii dar trebuie să 

avem și noi un obiectiv care să se ridice la pretențiile înălțimii acestui eveniment. Cu siguranță după ce vom 
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avea și proiectele și toate astea o să vi le supunem dumneavoastră și o să le vedeți. Suntem într-o fază 

avansată, proiectul tehnic deja există, cu privite la Teatrul de Copii și Tineret și la sfârșitul lunii ianuarie 

cred că vom fi în măsură să vă prezentăm proiectul. A fost o muncă susținută și din partea conducerii și din 

partea aparatului administrativ.  

Toate propunerile dumneavoastră să știți că au fost ascultate și sunt luate în serios, nu există o bătălie 

a orgoliilor, cine și cum a propus și cui aparține paternitatea, nu, noi toți. Nu o să mă auziți pe mine că 

președintele a făcut, nu, consiliul județean și-a propus și au aprobat. Eu v-am mulțumit de fiecare dată, am 

spus, apreciez toate, toate considerentele dumneavoastră fie ele pozitive fie negative dar să fie la subiect și 

constructive pentru că eu nu vreau să supăr pe nimeni. Am stat vreo 8 ani în Parlament, am fost și 

președintele Comisiei de transporturi și chiar de eram în opoziție sau eram la putere apreciam orice 

propunere și, aici, sunt convins, cum a spus și domnul Filipescu despre târguri și porturi, toată lumea care a 

venit cu propuneri, clar, sunt luate și începem să lucrăm pe ele. Nu este a lui Filipescu, nu este a lui Lupu, 

nu este a nimănui, este a județului și cel mai important lucru este ca noi să venim în necesitățile județului, 

avem mult de recuperat, să știți, enorm de mult de recuperat față de celelalte județe dar numai împreună o 

să reușim acest lucru să-l facem. Încă odată mulțumesc din tot sufletul.    

Dacă a reușit aparatul tehnic să numere cele 3 voturi, să ne spună care este rezultatul, aș fi recunoscător.                                                               

D-na Nesrin Geafar: Voi da eu citire Procesului-verbal, în urma numărării voturilor a rezultat din 36 de 

buletine de vot valabil exprimate, un buletin de vot anulat, 35 de buletine de vot valabil exprimate, domnul 

Rizea Vasile 8 voturi pentru, domnul Dia Ionel 7 voturi pentru, doamna Semiran Abdurefi 20 de voturi 

pentru. Doamna Semiran Abdurefi fiind nominalizată ca și membru titular și membri supleanți domnul 

Cristian Bălașa și domnul Alexandru Dima fiind singur pe loc. Mulțumesc. 

Dl. Mihai Lupu: Bun. Supun în integralitate proiectul de hotărâre 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

D-na Nesrin Geafar: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Mihai Lupu: Mulțumesc din suflet, vă urez sărbători cu bine, anul care vine să ne dea pace, sănătate și 

dumneavoastră și familiilor dumneavoastră. Vă urez numai bine și sănătate! Mulțumesc și presei că au fost 

prezenți aici, pentru că fără dumneavoastră nu am fi putut să informăm cetățenii, ar fi destul de dificil. La 

mulți ani, tuturor! Mulțumesc frumos! 

 

 

X 

 

 

       Președinte,                                                                                 Secretar general al județului, 

      Mihai Lupu                                                                                               Nesrin Geafar 

           

 

 

 

 

 

 

 

 
             Întocmit,                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

        Mihaela Grovu 

 


